



Three.com.hk

3Everyday COMPASS VISA

優惠條款及細則

Offer Terms and Conditions



3Everyday COMPASS VISA 全面互動優惠一般條款及細則:

1. 優惠只適用於 3Everyday COMPASS VISA 或 3Everyday COMPASS 白金卡(「指定信用卡」)之主卡會員, 會員須於星展銀行(香港)有限公司(「本行」)登記或更新其 3 流動電話號碼, 有關 3 流動電話賬戶之登記姓名須與指定信用卡上之姓名相同, 只有記錄於本行之 3 流動電話賬戶方可享以下優惠。
2. 如會員取消指定信用卡、轉換流動電話服務商或轉換所登記之 3 流動電話號碼, 原本記錄於本行之 3 流動電話賬戶所享之優惠將即時終止及不作另行通知。
3. 優惠不適用於 3 儲值咭客戶。
4. 會員不得轉讓以下優惠予其他人士。
5. 除特別註明外, 優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用。
6. 優惠不能兌換現金或其他貨品。
7. 本行、和記黃埔有限公司及 Hutchison DBS Card Limited(「HDBS」)並非貨品 / 服務之供應商, 3 香港(「商戶」)提供之貨品 / 服務質素, 本行、和記黃埔有限公司及 HDBS 恕不負責, 會員應直接與商戶聯絡。
8. 優惠貨品 / 服務之價格由商戶提供, 並只供參考之用, 本行、和記黃埔有限公司及 HDBS 對該價格及其在市場真正售價之差異恕不負責。
9. 如會員以任何不適用的、無效的、非真實的 3 流動電話號碼或本行/商戶認為不合乎規定或不當之情況下獲享優惠、重複享用優惠, 本行及商戶保留向會員收取(包括直接從指定信用卡戶口扣除/直接從有關 3 流動電話賬戶收取)所獲享優惠之等同價值之權利。
10. 本行、和記黃埔有限公司、HDBS 及商戶有權修改有關條款及細則、更改或終止有關優惠。若商戶拒絕提供優惠而引致會員有任何損失, 本行、和記黃埔有限公司及 HDBS 毋須負上任何責任。
11. 如有任何爭議, 本行、和記黃埔有限公司、HDBS 及商戶保留最終決定權。

精選淨購手機優惠條款及細則:

1. 每位會員每年只可享用精選淨購手機優惠一次。
2. 優惠手機數量有限, 先到先得, 售完即止。
3. 精選淨購手機優惠只適用於指定 3Shop。購買手機時, 會員必須以指定信用卡簽賬付款。
4. 手機可獲享原廠保養一年。

免費 Wi-Fi 服務優惠條款及細則:

1. 優惠只適用於新申請 Wi-Fi 服務之會員。
2. 會員須致電 3 客戶熱線 3162 3333 登記, 方可享免費 Wi-Fi 服務。如會員轉換所登記之 3 流動電話號碼, 其舊號碼之免費 Wi-Fi 服務優惠將即時終止及不作另行通知。
3. Wi-Fi 服務只適用於使用 3G 服務之指定 3 流動電話號碼及其賬戶(不適用於 i-mode 賬戶)。
4. Wi-Fi 服務只適用於支援 Wi-Fi 功能的手提電子產品。
5. 每位會員只可享用此優惠一次。
6. 當會員透過手提電子產品使用 Wi-Fi 服務時, 在 Wi-Fi 無線上網信號接收較弱及不能使用的情况下, 或會自動轉為使用流動數據服務, 並且產生流動數據收費。

繳付 3 香港服務月費之 1% COMPASS 即享錢回贈條款及細則:

1. 會員需以指定信用卡設立自動轉賬支付 3 香港服務月費, 方可享 1% COMPASS 即享錢回贈。
2. 此優惠不適用於透過櫃員機或繳費靈繳付 3 香港服務月費之交易。

迎新禮品優惠一般條款及細則:

1. 流動電話服務優惠只適用於 3Shop 遞交 3Everyday COMPASS VISA 申請表格之成功申請主卡者。
2. 優惠只適用於現在及/或過去 6 個月內未曾持有或取消 3Everyday COMPASS 白金卡/3Everyday COMPASS VISA 之客戶(包括主卡及附屬卡)。
3. 優惠只適用於換領信上之收件人及其 3 賬戶, 3 賬戶必須仍然生效, 方可享上述優惠。
4. 除 3 現金券優惠外, 其他優惠不可與任何回贈優惠同時享用, 詳情請向 3Shop 店員查詢。
5. 和記電訊及星展銀行(香港)有限公司保留換領以上各項優惠之最終決定權, 如有更改, 恕不另行通知。

3 現金券優惠之條款及細則:

1. 3 現金券\$250 可用作現金折扣購買任何手機(適用於買機上台、舊機換購新機)、配件或作繳付 3 服務月費。
2. 若客戶選擇以現金券作現金折扣購買手機或配件, 客戶須以換領信上之 3Everyday COMPASS VISA 簽賬及繳付扣除現金券後之餘額。現金券不可用於免息分期付款計劃。

免費 2G 服務條款及細則:

1. 優惠只適用於新上台或攜號碼轉台之新賬戶, 並選用指定 2G 月費計劃。
2. 於優惠期完結後之翌日, 每月月費\$58(50 基本通話分鐘)將開始生效, 另需繳付\$12 地鐵/隧道及流動電話牌照費。

免費短訊套餐優惠之條款及細則:

1. 網內文字短訊套餐須符合公平使用政策, 每月發送短訊上限為 10,000 個, 額外的網內文字短訊將會收取每個\$0.2。
2. 如客戶選擇網內/網外短訊套餐優惠, 客戶可享每月 40 個免費網外短訊, 其後額外網外短訊收費為每個\$0.6。網內文字短訊上限及額外收費同上。
3. 於優惠期完結後之翌日, 短訊套餐及地鐵/隧道及流動電話牌照費將回復正常收費, 月費如下:
 - 網內/網外文字短訊套餐:\$18
 - 網內文字短訊套餐: \$8
 - 地鐵/隧道及流動電話牌照費: \$12

3EDC – 20110108C



Three.com.hk

3Everyday COMPASS VISA

優惠條款及細則

Offer Terms and Conditions



3Everyday COMPASS VISA Interactive offers general terms and conditions:

1. The offers are only available to principal cardmembers of 3Everyday COMPASS VISA / 3Everyday COMPASS Platinum ("Designated Credit Card"). Cardmembers are required to register or update the 3HK mobile number at the DSB Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank"), the name of the relevant registered 3HK mobile account must be the same as the name printed on the Designated Credit Card. Only the 3HK mobile number recorded at the Bank is eligible for the below offers.
2. If Cardmembers terminated the Designated Credit Card, change the mobile service provider or change the registered 3HK mobile number, the offers enjoyed by the original 3HK mobile number recorded at the Bank will be terminated without further notice.
3. The offers are not applicable to 3HK Rechargeable SIM Card subscribers.
4. The offers are not transferable.
5. The offers cannot be used in conjunction with any other discounts, coupons or promotional offers, unless otherwise specified.
6. The offers cannot be exchanged for cash or other goods.
7. The Bank, Hutchison Whampoa Limited and Hutchison DBS Card Limited ("HDBS") are not the supplier of the goods / services. The Bank, Hutchison Whampoa Limited and HDBS accept no liability for the quality of the goods / services provided by 3HK ("Merchant"). Cardmember should contact the Merchant directly.
8. The prices of the goods / services are supplied by the Merchant and for reference only. The Bank, Hutchison Whampoa Limited and HDBS accept no liability for the differences between the prices and their actual market prices.
9. The Bank and the Merchant reserve the right to charge cardmembers (including by charging to the Designated Credit Card / the relevant 3HK mobile account) the value of the offers enjoyed if cardmember (by any means) obtains the offers to which he/she is not entitled, enjoys the offers repeatedly or uses ineligible, invalid, non genuine 3HK mobile number or any other situations that the Bank / Merchant at its discretion determine as ineligible to the offers.
10. The Bank, Hutchison Whampoa Limited, HDBS and the Merchant reserve the right to amend these terms and conditions as well as to vary or terminate the offers. The Bank, Hutchison Whampoa Limited and HDBS accept no liability for any loss incurred by the cardmembers should the Merchant refuses to provide the offers.
11. In case of disputes, the decision of the Bank, Hutchison Whampoa Limited, HDBS and the Merchant shall be final and binding.

Selected standalone handset discount offer terms and conditions:

1. Each cardmember can enjoy standalone handset discount offer once a year.
2. Handset offer is available while stock lasts.
3. Standalone handset discount offer is available at selected 3Shop only. To enjoy the selected standalone handset discount offer, cardmembers are required to settle payment with the Designated Credit Card.
4. 1-year warranty is provided by the manufacturer.

Free Wi-Fi Service offer terms and conditions:

1. The offer is only applicable to new Wi-Fi service subscriber.
2. Cardmember is required to register at 3Hotline 3162 3333 in order to be eligible for the free Wi-Fi service. If cardmember changes the registered 3HK mobile number, the free Wi-Fi service originally enjoyed by the old registered 3HK mobile number will be terminated without further notice.
3. Wi-Fi service is only available to the designated mobile number and the mobile account is subscribing to 3G services (not applicable to i-mode accounts).
4. Wi-Fi service is only applicable to the electronic devices with Wi-Fi capabilities.
5. Each cardmember can enjoy the free Wi-Fi service offer once only.
6. When the Wi-Fi signal is weak or unavailable, the electronic devices may auto-switch to use mobile data. Mobile data may be consumed and charged.

1% COMPASS Dollar rebate on settlement of 3HK monthly service fee terms and conditions:

1. Cardmembers must setup autopay by using the Designated Credit Card for settling 3HK monthly service fee in order to earn 1% COMPASS Dollar rebate.
2. The offer is not applicable to 3HK monthly service fee settled by ATM or PPS.

Mobile Bundle Offer General Terms & Conditions

1. Mobile service offer is only valid for successful principal card applications submitted at 3Shop.
2. The offer is only applicable to applicants who currently and/ or in the past 6 months have not held or cancelled any 3Everyday COMPASS Platinum/ 3Everyday COMPASS VISA (both principal and supplementary cards).
3. The offer is only applicable to the recipient of the redemption letter and his mobile account. The mobile account of the recipient must be in use in order to enjoy the offer.
4. Offers cannot be enjoyed in conjunction with any rebate offers (except 3 Cash Coupon offer), please contact our 3Shop staff for details.
5. Hutchison Telecom and DBS Bank (Hong Kong) Limited reserve the right of final decision on redemption of the above offers in case of disputes or changes of the offer without prior notice.

3 Cash Coupon Offer Terms & Conditions

1. 3 Cash Coupon \$250 can be used to settle the payment of handset purchase (applicable to either purchase with service subscription or handset upgrade), accessories purchase or monthly service fee.
2. If the cash coupon is used to settle the payment of handset or accessories purchase, customers must use 3Everyday COMPASS VISA indicated in the redemption letter to settle the remaining balance of the purchase. Cash coupon cannot be used in interest free installment plans.

Free 2G Service Terms & Conditions

1. Offer is only applicable to new account subscription with new mobile number or mobile number porting. Subscription to designated 2G monthly service plan is required.
2. After free period, the monthly service plan of \$58 (550 basic mins) and the MTR, Tunnel and Mobile License Fee of \$12 will be charged.

Free SMS Package Offer Terms & Conditions

1. IntraSMS usage is subject to the usage policy with a fair use limit of 10,000 messages per month. The excessive usage will be charged at \$0.2 per IntraSMS.
2. If the customer chooses the offer of Intra/InterSMS Package, the customer is entitled to 40 free InterSMS messages per month. The excessive usage will be charged at \$0.6 per InterSMS. The limit and charge for excessive usage for IntraSMS is same as above.
3. After free period, normal fee will be charged for the SMS package and the MTR, Tunnel and Mobile License Fee. The monthly fees are:
 - Intra/InterSMS Package: \$18
 - IntraSMS Package: \$8
 - MTR, Tunnel and Mobile License Fee: \$12